

## Møtereferat

Dato: 30.10.2017

Emne:	<b>Referat 25.10.2017</b>	
Til stades:	Russepresident Sebastian Hauan Stenberg, visepresident Madelen Eidsvik, humanitær sjef Anders Sæverud Rosvold, økonomisjef Henrik Hole Falck, informasjonssjef Hannah Livden og vara Markus Vikøren. Helsesøster Anne Grete Korsmo, politiførstebetjent Darah Nazari, politibetjent Kjartan Snorrason, rektor Leif Sigurd Danielsen og seniorrådgivar Venke Barrikmo	
Forfall:	Festsjef Sivert Risa, vara Andrine Raknes Elevinspektør Åshild Klokkeide Birkeland, politioverbetjent Monica Mørk, distriktleiar Trygg trafikk Knut Olav Nestås,	Sak: 2017/15617-5
Møtetid:	16.00-17.00	Møtestad: Fylkesbygget, rom 932

**Møteleiar: Venke Barrikmo**

**Referent: Venke Barrikmo**

### 1/2017-2018 Gjennomgang av møteplan/årshjul for arbeidet i gruppa

Forslag til årshjul blir gjennomgått og datoar for ulike arrangement sikra i møtet. Årshjulet blir sendt samarbeidsgruppa saman med referat frå møtet.

### 2/2017-2018 Avtale mellom opplæringsavdelinga og hovudrussestyret

Ei avtale frå fylkesdirektør opplæring ligg til grunn for samarbeidet mellom opplæringsavdelinga og hovudrussestyret. Avtala blir gjennomgått og sendt rundt for signering av hovudrussestyret. Signert avtale blir sendt hovudrussestyret i etterkant.

I samband med avtala blir det peika på at valde vararepresentantar berre skal møte dersom ein i styret er forhindra. Ansvaret for den koordineringa ligg hos hovudrussestyret.

### Ymse

Det blei informert om at vidaregåande skular får tilsendt informasjonsbrev om russefeiring 2017-2018. E-post blir sendt 27.10.2017, og samarbeidsgruppa vil stå i kopifeltet.

Representantane for politiet ønsker å kjenne til datoar for arrangement som russen sjølv står for. Gjennom å kjenne til datoane, kan dei planleggje ressursbruken betre. Russepresidenten vil oppdatere politiet.